
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Nieuwbouwwijk “de Hoogt” in Wouw begint vorm te krijgen. De nodige woningen zijn inmiddels 
bewoond, de infrastructuur en de openbare ruimte is aangelegd met o.a. plantsoenen, gras, bomen, 
speeltuin en een mooie vijver. Waar blijkbaar nog niet in is voorzien is in het onderhoud van dit 
nieuwe gebied. Gras en onkruid begint flink te groeien en tot op heden lijkt hier weinig tot geen 
aandacht voor vanuit de gemeentelijke onderhoudsdiensten. Sterker nog, op meldingen hierover van 
bewoners via de buiten-beterapp krijgt men de melding dat de gemeente geen actie onderneemt 
aangezien dit niet tot het gemeentelijke beleid behoort.

De fractie VLP heeft hierover enige vragen:
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1.     Heeft u in de begroting 2021 rekening gehouden met extra areaal i.v.m. nieuwbouwplan “de 
Hoogt” en zo ja, voor hoeveel m2 en voor hoeveel euro’s?

2.     Wordt “De Hoogt” meegenomen in het reguliere onderhoud van periodiek maaien, vegen, 
onkruidbestrijding, schoffelen, snoeien enz. en zo ja, vanaf wanneer? Zo nee, waarom niet?

3.     Zijn de buiten-beterapp-meldingen bij u bekend en zo ja, kloppen de antwoorden op deze 
meldingen? Graag een toelichting. 

Alvast dank voor uw antwoorden,

Namens de fractie van VLP,

Eric de Regt en Wilbert Brouwers

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja, areaal uitbreidingen worden een op een toegekend. Er is voldoende geld beschikbaar voor 
het reguliere onderhoud jaarrond.

2. Ja, het reguliere onderhoud van de wijk De Hoogt maakt sinds 2020 deel uit van ons 
onderhoudsregime. Ook al is een wijk of straat nog niet in zijn geheel opgeleverd; het 
onderhoud wordt direct in gang gezet.

3. Ja, het kan zijn dat een bewoner of bewoners vinden dat langgras vaker gemaaid moet worden 
dan 1 of 2x per jaar. Langgras maaien we 1x of 2x per jaar voor wilde-, honing bijen en andere 
bestuivers. Op zo’n vraag kan het zijn dat een bewoner te horen krijgt dat meer maaien geen 



deel uitmaakt van het reguliere onderhoud. Het zelfde geldt voor vaker schoffelen van 
plantvakken dan het vastgestelde kwaliteitsniveau. Voor vaker maaien en hagen knippen geldt 
hetzelfde. Vanuit de organisatie is het duiden waarom we niet meer maaien etc. wel 
noodzakelijk. Daar zullen we intern nog aandacht aan besteden. Het komt ook voor dat er 
geklaagd wordt over een deel van de wijk dat nog moet worden bebouwd/ingericht en dus nog 
geen deel uitmaakt van het reguliere onderhoud en omdat er nog niks staat, het onkruid welig 
groeit. Aanspreekpunt voor deze vragen is een projectmanager van Ruimtelijke Ontwikkeling. 
In overleg met hem/haar wordt dan opdracht gegeven aan een aannemer om te maaien. Deze 
kosten maken geen deel uit van het reguliere budget en worden betaald vanuit het project.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


